

Title (en)

Installation for the ventilation, heating and/or cooling of at least a single room

Title (de)

Anlage zum Belüften, Heizen und/oder Kühlen zumindest eines Raumes

Title (fr)

Installation pour la ventilation, le chauffage, et/ou le refroidissement d' au moins un local

Publication

**EP 0990858 A2 20000405 (DE)**

Application

**EP 99119494 A 19991001**

Priority

DE 19845343 A 19981002

Abstract (en)

The room conditioner plant has a fresh air feed opening into a housing (1). A first fresh air feed (3.1) opens into a mixer chamber (4), a second one (3.2) opens into a mixer room (5). Mixer chamber and mixer room have separate or common connections (19) for feed pipes into a room, and they are connected to a collector chamber (15) and a collector room (16). Chambers and rooms are connected to each other via closeable openings (17.1,17.2) with connected ventilators (18).

Abstract (de)

Bei einer Anlage zum Belüften, Heizen und/oder Kühlen zumindest eines Raumes mit wenigstens einer Frischluftzuleitung (3.1, 3.2), welche in ein Gehäuse (1) einmündet, und welches wenigstens einen Anschluss (19) für Zuleitungen (21) aufweist, soll eine erste Frischluftzuleitung (3.1) in eine Mischkammer (4) und eine zweite Frischluftzuleitung (3.2) in einen Mischraum (5) einmünden. <IMAGE>

IPC 1-7

**F24F 1/00**

IPC 8 full level

**F24F 1/00** (2006.01); **F24F 1/0038** (2019.01); **F24F 1/0063** (2019.01); **F24F 1/0071** (2019.01)

CPC (source: EP US)

**F24F 1/0035** (2019.01 - EP); **F24F 1/0038** (2019.01 - EP US); **F24F 1/0063** (2019.01 - EP US); **F24F 1/0071** (2019.01 - EP US);  
**F24F 13/04** (2013.01 - EP)

Cited by

CN114877422A; WO2013117254A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0990858 A2 20000405**; DE 19845343 A1 20000413

DOCDB simple family (application)

**EP 99119494 A 19991001**; DE 19845343 A 19981002